

Title (en)

Butt for a repeating rifle and receiver of such a rifle for such a butt

Title (de)

Schaft eines Repetiergewehrs und Systemkasten eines Repetiergewehrs für einen derartigen Schaft

Title (fr)

Crosse d'une arme à répétition et boîte de culasse d'une telle arme à répétition pour une telle crosse

Publication

**EP 1975541 A2 20081001 (DE)**

Application

**EP 08150370 A 20080117**

Priority

DE 102007014899 A 20070326

Abstract (en)

The shaft (2) has a connection area (21, 22) for connecting the shaft with a system cabinet, where the connection area has curved front-sided connection surfaces (24) for attaching at correspondingly curved contact surfaces of the cabinet. The connection area has an inwardly tapered recess (23) at a lower side, and a lower contact surface (28) for being supported at an upper supporting surface of the cabinet, where the recess is arranged below side walls of the connection area, and the front-sided connection surfaces are curved as S-shaped.

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft einen Schaft (2; 3) eines Repetiergewehrs mit einem Anschlussbereich (21; 22) zur Verbindung des Schafthes (2; 3) mit einem Systemkasten (1), wobei der Anschlussbereich (21; 22) gewölbte stirnseitige Anschlussflächen (24; 34) zur Anlage an entsprechend gewölbte Anlageflächen (9; 10) des Systemkastens (1) enthält und der Anschlussbereich (21; 22) eine sich nach innen verjüngende Ausnehmung (23; 33) an der Unterseite und eine untere Anlagefläche (28; 38) zur Auflage auf einer oberen Stützfläche (16; 20) des Systemkastens (1) aufweist. Die Erfindung betrifft ferner einen Systemkasten für einen derartigen Schaft und ein Repetiergewehr mit einem solchen Systemkasten und Schaft.

IPC 8 full level

**F41A 3/66** (2006.01); **F41C 23/16** (2006.01); **F41C 23/20** (2006.01)

CPC (source: EP US)

**F41A 3/66** (2013.01 - EP US); **F41C 23/16** (2013.01 - EP US); **F41C 23/20** (2013.01 - EP US)

Citation (applicant)

WO 2007030843 A1 20070322 - CURA INVESTHOLDING GMBH [AT], et al

Cited by

EP4015978A1; USD868924S; US10036602B1; US10386138B2; US10895425B2

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MT NL NO PL PT RO SE SI SK TR

Designated extension state (EPC)

AL BA MK RS

DOCDB simple family (publication)

**EP 1975541 A2 20081001**; **EP 1975541 A3 20100818**; **EP 1975541 B1 20120926**; DE 102007014899 A1 20081002; ES 2393138 T3 20121218; PL 1975541 T3 20130228; RU 2008110885 A 20090927; RU 2380644 C2 20100127; UA 93211 C2 20110125; US 2010275490 A1 20101104; US 7886473 B2 20110215

DOCDB simple family (application)

**EP 08150370 A 20080117**; DE 102007014899 A 20070326; ES 08150370 T 20080117; PL 08150370 T 20080117; RU 2008110885 A 20080324; UA A200803826 A 20080326; US 4829008 A 20080314